
 

 
Sagsnr: 17.01.01-A30-5-19 

 

 Dato: 14. oktober 2021 

 

Referat 

Mandag den 11.10. 2021 kl. 19.00 til 21.30 
 
Børnehavens Personalerum 
 

 

Deltagere: 

Medlemmer institution: 

Lars Svendsen, skoleleder, Nim Skole og Børnehus  

Olga Marcovitch Jensen, daginstitutionsleder, Nim Skole og Børnehus 

Helle B. Meisner, stedfortræder, Nim Skole og Børnehus (Afbud) 

Jonna Petersen, medarbejderrepræsentant, Daginstitution Nim (Afbud) 

Lissy Jørgensen, medarbejderrepræsentant, Nim Skole (Afbud) 

 

Medlemmer forældresiden: 

Helene Rosing-Asvid, forældrerepræsentant 

Mette Hoff, forældrerepræsentant 

Morten Leth Hedegaard, forældrerepræsentant 

Pernille Ræbild Olsen, forældrerepræsentant 

Malika Lynggaard Uth, forældrerepræsentant 

Jonna Hedegaard Nielsen, forældrerepræsentant 

Pernille Bønløkke, forældrerepræsentant 

Maja Udby Jensen, forældrerepræsentant 

  

 

 

 

Emne Hvem tid Referat 

 

Dagsorden 

1.Velkommen. 

Punkter til eventuelt (5 minutter) 

Formand   

2. Elevrådet  10 

min 

Deltog ikke i mødet. 

3. Meddelelser fra skoleleder, 

dagtilbudsleder, 

medarbejderrepræsentanter og 

formand  

(30 minutter) 

 30 

min 

Nyt fra skoleleder: 

Der er ikke mulighed for Corona test 

på Nim skolen. Sundhedsstyrelsen 

anbefaler dog at børn fra 9 år bliver 

testet en gang om ugen. Man kan 

testes i de nærliggende skoler. 

Nim IF er i gang med at etablere 

”udendørs fitness” med udendørs 

redskaber på matriklen. 

En af de nye ansatte lærer på skolen 

3. kl. har sagt op.  
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Der opleves bekymring i 

forældregruppen. Både bestyrelsen og 

ledelsen er opmærksomme på dette og 

tager hånd om det. 

Vi er udfordret af rekrutterings 

situation generelt. 

 

Nyt fra dagtilbudsleder: 

Nye politikker og principper i VG og 

børnehaven 

Forældretilfredshedsundersøgelse er 

slut og vi får resultaterne sidst 

oktober. 

AULA er blevet taget god imod 

Trivselsundersøgelse for medarbejdere 

er snart færdig. 

Ny tiltag til mødregruppe – kontakt 

Sundhedsplejerske 

Pædagogisk dag med personalet. 

 

4. Skolefest – Opgaver for bestyrelsen Lars + 

Helle 

5 min Den 11. november fra 17:30 til 21:30. 

Opgaverne er blevet delt ud. 

Bestyrelsen hjælper med at rydde op. 

 

5. Hjemmeside for Nim Skole og 

børnehus – redegørelse for status og 

evt nedsættelse af en feedback 

gruppe 

Link til skolens hjemmeside 

Link til dagtilbud Nim 

 15 

min 

Der blev lavet en feedbackgruppe 

bestående af Malika og Mette omkring 

fælles hjemmeside for Nim skole og 

Børnehus. 

6. Trivselsgruppe koncept 

Revision af konceptet i 

skolesammenhæng og drøftelse af 

konceptet i børnehaven. 

 15 

min 

Vi skal genbesøg og gendefinere 

formålet med trivselsgruppe for at 

opnå ensartethed på alle klassetrin. 

Børnehaven har ikke drøftet 

trivselsgruppe tiltag endnu. Vi kan 

starte med principper for fx afholdelse 

af fødselsdage. Fx invitere kun piger, 

kun drenge, hele årgang mm. 

Der er blevet nedsat et arbejdsgruppe 

bestående af Pernille B., Morten og 

Malika. 

 

7. Klyngemøde – har vi ønsker til 

dette. 

 5 min Emner blev drøftet. Morten tager dem med i 

samarbejde med de øvrige formænd. 

8. forældremøder. Evaluering set i 

bestyrelsesperspektiv. 

 10 

min 

Generel positiv feedback på form og 

indhold. 

God oplevelse af gennemgangen af 

materiale og råd fra lærerne til 

forældre. 

Måske mængde af information kan 

være mindre. Forslag om eksempelvis 

læsning kan være et teame 

Måske overvej at holde to 

forældremøder  omkring KRAI, da der 

https://nimskole.aula.dk/
https://dagtilbud.horsens.dk/index.php/nim/velkommen-til-daginstitution-nim
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er 3 årgange samlet– en til lille KRAI 

og en til stor KRAI. 

Derudover drøfte bestyrelsen mulighed 

for afholde emnespecifikke 

fyraftensmøder. 

 

9. Årshjul for bestyrelsesarbejdet.  15 

min 

Lars sendte et årshjul til fremtidig 

bestyrelsesmøder med forslag til 

dagsorden. 

10. Orientering fra dagtilbud om 

arbejde med principper og 

forventningsafstemning. 

  Arbejde igangsat af Olga. Søvnpolitik i 

vuggestuen bliver en af de første. 

Eventuelt   Lille Krai har behov for nyt køleskab 

 

 

 

 


